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Průběh obhajoby 

Předsedkyně komise doc. PharmDr. Zdeňka Šklubalová, Ph.D představila Mgr. Pavla Ondrejčeka a poté 

předala slovo školitelce Prof. PharmDr. Miloslavě Rabiškové, CSc., která blíže seznámila přítomné 

s průběhem jeho doktorského studia.  

Po prezentaci výsledků své práce a přečtení posudků oponentů doc. PharmDr. Mgr. Davida Vetchého, Ph.D. 

a Prof. Ing. Zdeňka Bělohlava, CSc.,  Mgr. Pavel Ondrejček odpověděl na dotazy obou oponentů. 

Ve všeobecné diskuzi k tématu vystoupili členové komise, včetně oponentů s dotazy: 

Můžete specifikovat vlastnosti Stearylfumarátu sodného a možné změny ve struktuře tablet při jeho použití? 

Jaký dopad má tato pomocná látka na vlastnosti tablet a jak si jeho vliv vysvětlujete? 

Je možné blíže specifikovat počáteční fázi lisování a korelaci s průběhem změny práškového lože při 

sklepávání? Je možné očekávat korelace se sypnou hustotou, případně Indexem stlačitelnosti? 

Využití Kawakitovy rovnice ve fázi zhutňování. 

Lze očekávat změnu výsledků při změně rychlosti lisování? 



Závěrem komise konstatovala, že uchazeč zodpověděl všechny otázky přiměřeným či zcela vyčerpávajícím 

způsoběm a rozhodla, že Mgr. Pavel Ondrejček  svou disertační práci obhájil. 
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